
 

 
 
 

Zpráva o činnosti sdružení DEJME DĚTEM ŠANCI o.s. ke dni 30.6.2011 
 

Seznámení  s činností sdružení DEJME DĚTEM ŠANCI o.s. ke 30. červnu 2011 
 
Tentokrát Vám zprávu o činnosti posílám krátce po té předchozí, ale za prvé chci sladit její čtvrtletní odesílání  
s kalendářním čtvrtletím a za druhé se i za tak poměrně krátkou dobu toho dost odehrálo. 
 
Během  posledních  pár  týdnů  jsme  provedli  několik  významných  změn  a  úprav  na  webových  stránkách 
sdružení,  které  mají  za  úkol  především  zjednodušit    „cestu  k dětem“,  které  lze  našim  prostřednictvím 
podpořit. Některé úpravy stále čekají na zveřejnění u programátora. 
V projektu „Najdi si mě…“ v odkazu „Příběhy dětí“  jsou nově uveřejněny příběhy dětí, které mají   zkušenost 
s hostitelskou  péčí.  Jeden  příběh  je  uveřejněn  i  v odkazu  „Příběhy  hostitelských  rodin“.  Všechny  zmíněné 
příběhy jsou „vypůjčené“ od sdružení Děti patří domů, se kterým v oblasti hostitelské péče spolupracujeme. 
Webové stránky stále průběžně doplňujeme a aktualizujeme. 
 
Z členství v poradním sboru pro své pracovní vytížení odstoupil  Doc. MUDr. Antonín Pařízek, CSc., 
poradní sbor sdružení má v současné době 4 členy: 
PaedDr. Ivana Klinderová    
MUDr. Ivan Reich    
PhDr. Ivan J. Skalík, Ph.D. 
Mgr. Bohumila Vokáčová 
(řazeno abecedně) 
29.5.2011 jsme uspořádali společnou večeři  pro členy správní rady a poradního sboru sdružení, bohužel se 
dostavily pouze dámy, pánové se s ohledem na své pracovní povinnosti omluvili. 
 
Všichni členové poradního sboru ale byli přítomni na benefičním večeru   Dejme dětem šanci s Anetou, 
který se uskutečnil na oslavu vzniku občanského sdružení DEJME DĚTEM ŠANCI o.s. a Mezinárodního dne dětí 
dne 1.6.2011 ve Vinohradském pavilonu. 
Večera se zúčastnilo kolem 250 hostí a od mnohých z nich jsme obdrželi velice pochvalné recenze. 
Celkový výtěžek večera byl  139.372,‐ Kč. 
‐ 37.000,‐ Kč tvořil příspěvek dětskému domovu Nechanice z aukce 3 obrazů malovaných dětmi z tohoto DD,                         
‐ rovných 17.000,‐ Kč bylo vybráno na jednotlivá přání dětí zařazená v projektu Přál(a) bych si…, 
 4.890,‐ Kč bylo získáno prodejem reklamních předmětů,  
25.482,‐ Kč se sešlo v podobě vstupného v kasičkách a  
55.000,‐ Kč jsme obdrželi jako dary na podporu činnosti našeho sdružení. 
Za všechny příspěvky ještě jednou srdečně děkujeme! 
Více informací a fotografie z večera najdete na našich webových stránkách. 
 
Všem členům poradního sboru bych chtěla rovněž poděkovat za osobní přispění. Ivana Klinderová uhradila 
letní tábor jedné dívce z DD Nechanice, pan doktor Reich zakoupil jezdecké vybavení dívce z DD Radost, 
známý pana doktora Skalíka nám jménem zastupitelského úřadu pro který pracuje věnoval v rámci výměny 
počítačové sítě 25 počítačů s LCD monitory, 15 ČB a 2 barevné tiskárny. Tyto částečně použijeme k vybavení 
našich kancelářských prostor a většinu jsme již rozdělili mezi spolupracující dětské domovy. 
 
Máme navázánu spolupráci již s 11ti dětskými domovy, nově máme podepsánu smlouvu o spolupráci s  
DD Dolní Čermná, DD Horní Čermná a DD Moravská Třebová v Pardubickém kraji,  
 
 



 

 
 
 
DD Lichnov a DD  Frýdek – Místek v Moravskoslezském kraji. 
Navštívili jsme rovněž 3 DD v Ústeckém kraji, které chtějí rovněž spolupracovat. 
Další dětské domovy začneme oslovovat a navštěvovat až od října 2011. 
 
Projekty 
V projektu „Najdi si mě…“ máme zařazeno 39 dětí,  
v projektu „Přál(a) bych si…“ prezentujeme 65 přání dětí.    
15 přání v celkové hodnotě 43.530,‐ Kč již bylo plně uhrazeno (jezdecké potřeby od pana doktora Reicha zatím 
nemám započítané), na dalších přáních jsou dány příspěvky v celkové hodnotě 11.250,‐ Kč. 
Na rozdíl od projektu „Přál(a) bych si…“, který se hezky rozběhl a přání dětí se postupně plní 
se nám prozatím nepodařilo najít mnoho zájemců o finanční podporu dětí (spoření), která je dlouhodobějším 
závazkem.  V současné  době  upravujeme  text  týkající  se  tohoto  projektu  na  našich webových  stránkách  a 
plánujeme prezentaci projektu samotného. Doufáme, že  tato opatření přinesou větší zájem o podporu dětí 
z řad  veřejnosti.  Já  osobně  jsem  vstoupila  v kontakt  s 18ti  letou  dívkou  z DD  Unhošť,  kterou  bych  chtěla 
podporovat☺. 
 
DEJME DĚTEM ŠANCI o.s. má  8 aktivních členů sdružení a 15 členů formou podporovatele sdružení. 
Příští zasedání valné hromady se koná dne  14.9. 2011. 
 
O víkendu 15.‐16.10. pořádáme 1. seminář o hostitelské péči. Účast na semináři je povinná pro všechny členy 
podporovatele,  kteří  se  chtějí  stát  aktivními  členy  sdružení. Mimo  to  účast  nabízíme  všem  zájemcům  o 
hostitelskou péči a všem těm, kteří se pouze chtějí o této tématice dozvědět více informací. Seminář nabízíme 
účastníkům  zdarma  v rámci  podpory  projektu  „Najdi  si  mě…“.  Seminář  povedou  lektorky  z občanského 
sdružení  Děti  patří  domů,  o.s.  Seminář  proběhne  v Praze,  místo  bude  upřesněno  v závislosti  na  počtu 
účastníků.   
 
1.6.2011  jsme vyhlásili ve  spolupráci  se  společností GEPARD FINANCE a.s. výtvarnou  soutěž „Dejme dětem 
šanci  s Gepardem“.  Cílem  soutěže  bylo  vybrat  14  obrázků  dětí,  které  budou  prezentovány  ve  firemním 
kalendáři společnosti  GEPARD FINANCE a.s. na rok 2012.  
Uzávěrka soutěže byla 21.6.2011. Soutěže se zúčastnilo 7 dětských domovů a sešlo se nám celkem 86 obrázků. 
27.6. 2011 vybrala komise složená ze 3 zástupců společnosti GEPARD FINANCE a.s a 2 zástupkyň DDŠ o.s. 
14 vítězných obrázků. 
29.6.2011  proběhlo  slavnostní  vyhlášení  vítězů  za  účasti  všech  vítězů  a  zástupců  dětských  domovů.  Jen 
Verunku z DD Unhošť doprovodila na vyhlášení její hostitelská rodina u které je momentálně na prázdninách. 
Sešli jsme se ve 14.30 v prostorách kavárny PAUL v nákupním centru Palác Flóra, kde všichni autoři vítězných 
obrázků přebrali diplom z ruky naší patronky Jitky Schneiderové a finanční odměnu ve výši 1.000,‐ Kč, kterou 
dětem předal Ing. Kruntorád, předseda představenstva společnosti GEPARD FINANCE a.s.. Od nás dostaly děti 
malou pozornost – hrneček podepsaný Anetou, blok, samoleku a tužku. DDŠ do soutěže rovněž věnovalo lístky 
do kina IMAX, kde jsme v 15 hod. shlédli film „Návrat do divočiny“, poté měly děti čas na utracení své odměny 
a v 17 hodin jsme odjeli do restaurace TGI Friday´s v Nádražní ulici na Smíchově, kde jsme odpoledne zakončili 
večeří,  předáním  koloběžek  a  shrnutím  celé  soutěže.  Zástupci  společnosti  GEPARD  FINANCE  a.s.  donesli 
každému z přítomných firemní deštník☺. 
Kavárna  PAUL  nám  poskytla  občerstvení  pro  děti  a  jejich  doprovod  zdarma.  Restaurace  TGI  Friday´s  nám 
rovněž věnovala večeři při této příležitosti pro všechny přítomné formou daru. 
 
Zahájili jsme aktivity v oblasti public relations, aby se sdružení a naše projekty dostaly do povědomí veřejnosti. 
25.5.2011 jsme uspořádali v Café Savoy na Smíchově „snídani pro novináře“. Zúčastnilo se jí  5 novinářů. 
 
 



 

 
 
 
V měsíčníku Betynka vyjde v červenci zmínka o našem sdružení a na podzim by rádi zařadili rozhovor. 
O činnost sdružení projevila zájem rovněž redaktorka Rytmu života, která se nemohla snídaně zúčastnit. 
Portál Žena.cz nám přislíbil prezentaci článku o sdružení. Článek, který jsem sepsala Vám posílám přílohou. 
 
V současné době  je naším hlavním cílem nalézt dlouhodobé podporovatele pro děti, které máme  
zařazené v projektu „Najdi si mě…“ (spoření). 
 
Od 1.7. máme pronajaty kancelářské prostory na adrese: Nad Nuslemi 11, Praha 4 – Nusle. 
Do  kanceláří  se  velice  těšíme,  bylo  již  velmi  komunikačně  a  logisticky  složité  zvládat  takový  objem  práce 
z domova.  
Nábytek do kanceláře nám přislíbila dodat formou sponzorského daru společnost Interier Říčany a.s. 
 
V průběhu  letních měsíců  se hodláme  zaměřit  zejména na přípravu propagace  sdružení a  jeho  jednotlivých 
projektů, na vypracování interní metodiky a přípravou na registraci veřejné sbírky. 
 
Ve  spolupráci  s Ivanou  Klinderovou  uvažujeme  o  možnosti  prezentace  sdružení  mezi  krajánky  v Českém 
Národním domě v New Yorku v průběhu příštího roku. 
 
Do budoucna Vás budeme pravidelně ‐ čtvrtletně informovat o aktuální situaci a nastalých změnách týkajících 
se  činnosti  sdružení. Pokud by nastala nějaká  situace vyžadující  či  zasluhující okamžitou  informaci, budeme 
Vás informovat ihned. 
 
Děkuji Vám všem za pozornost a přeji Vám krásné léto!  
 
 
Michaela Chovancová 
předsedkyně správní rady  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


